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RO M Â N I A 
JUDEŢUL OLT 
COMUNA TUFENI  
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  -  VERBAL 

Încheiat azi 29 martie 2019 
 
             Lucrările şedinţei Consiliului Local Tufeni, sunt deschise de 
domnul Primar Șotae Eugen , care arată că în conformitate cu 
prevederile art. 39  alin 1 din Legea Nr.215/2001 privind administraţia 
publică locală republicată , cu modificările și completările ulterioare, a fost 
convocat Consiliul Local Tufeni în şedinţă ordinară  pentru data de 29 
martie 2019,orele 10,00 la sediul Consiliul Local Tufeni .    
                   Din consultarea condicii de prezenţă rezultă că la şedinţă 
participă 11 consilieri din totalul de 11 , consiliul local îşi poate discuta şi 
aproba punctele înscrise pe ordinea de zi a şedinţei consiliului local.  
                     În conformitate cu prevederile art. 43 din Legea Nr. 
215/2001 privind administraţia publică locală,republicată domnul primar 
supune spre aprobarea Consiliului Local Tufeni, ordinea de zi a şedinţei 
de consiliu aşa cum s-a luat la cunoştinţă din invitaţia nr.866 din 
22.03.2019 comunicată   fiecărui consilier, după cum urmează: 

1. Raport privind rezultatul inventarierii bunurilor aflate în 
patrimoniul comunei la 31.decembrie 2018;  
          Prezintă președinte comisie inventariere Vilcea Radu 

     -  Proiect de hotărâre referitor la însușirea rezultatului inventarierii la 
sfârșitul anului 2018  a bunurilor mobile și imobile aflate în patrimoniul 
comunei Tufeni; 
                                         Inițiator proiect primar Șotae Eugen 
- Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare 

economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi 
privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, servicii şi 
comerţ;   
                                Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 

- Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinei şi liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
                               Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 

- Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, 
protecţie –socială, activităţi sportive şi de agrement. 

                                      Prezintă. Preşedinte comisie Chivu Ilie 
 



 2

2. Raport prin care propune aprobarea Planului de Analiză și 
Acoperire a Riscurilor din zona de competență a Comitetului local 
pentru Situații de Urgență a Comunei Tufeni județul Olt. 

                  Prezintă  sef SVSU Voinea Iulian Gabriel 
- Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză și 

Acoperire a Riscurilor din zona de competență a Comitetului local 
pentru Situații de Urgență a Comunei Tufeni județul Olt. 

          Iniţiator proiect  primar Șotae Eugen  
- Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare 

economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi 
privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, servicii şi 
comerţ;   

Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 
-  Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, 

juridică, apărarea ordinei şi liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 

-   Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, 
protecţie –socială, activităţi sportive şi de agrement. 

Prezintă. Preşedinte comisie Chivu Ilie   
3. Raport prin care propune alegerea Președintelui de ședință 

pentru perioada  aprilie – iunie 2019. 
                                  Prezintă secretar Ioniță Maria 

- Proiect de hotărâre referitor la  alegerea Președintelui de ședință 
pentru perioada  aprilie – iunie 2019.  

                                   Inițiator proiect Primar Sotae Eugen 
-  Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare 

economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi 
privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, servicii şi 
comerţ;   

Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 
-  Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, 

juridică, apărarea ordinei şi liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 

-   Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, 
protecţie –socială, activităţi sportive şi de agrement. 

Prezintă. Preşedinte comisie Chivu Ilie      
4. Intrebări, interpelări, petiții.     

          Conform hotărârii consiliului local nr.41 din 27.12.2018  şi   în 
conformitate cu prevederile art. 35 din Legea Nr. 215/2001 privind 
administraţia publică locală,republicată , consiliul local a stabilit  ca 
lucrările şedinţei de consiliu începând cu luna ianuarie 2019  până în luna 
martie 2019  să fie  conduse de  domnul consilier Vilcea Radu în calitate 
de preşedinte de şedinţă. 
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               După prezentarea punctelor înscrise pe ordinea de zi a şedinţei 
consiliului local , domnul Vîlcea Radu, în calitate de președinte de 
ședință,  consultă  consilierii locali dacă mai   sunt şi alte probleme care 
trebuie introduse pe ordinea de zi a şedinţei consiliului local şi nu pot fi 
amânate,cu condiţia să fie însoţite de raportul compartimentului de 
specialitate şi rapoartele de avizare ale comisiilor de specialitate. 
               Doamna secretar Ioniță Maria prezintă Raport  privind 
modificarea HCL 05 din data de 28.02.2019 referitor la taxele speciale în 
sensul că se vor aplica în anul 2020 , având în vedere prevederile art.3 
lit e din Legea nr.227/2015 privind Codul Fiscal și art.4 alin 2 din același 
act normativ , în sensul că majorarea sau modificarea taxelor vor intra în 
vigoare cu data de 01 ianuarie a anului următor,vor rămâne nemodificate 
cel puțin pe parcursul acelui an . 
        Comisiile de specialitate sunt de acord cu propunerea de a fi 
modificată HCL Nr.5/februarie 2019 în sensul de a se aplica începând cu 
anul 2020. Supus la vot proicetul de hotărâre inițiat de do mnul prim ar , 
ete aprobat cu un număr de 11 voturi ,,pentru,, devenind astfel Hotărârea 
cu Nr.06. 
                Nefiind şi alte puncte care ar fi trebuit introduse pe ordinea de 
zi a şedinţei Consiliului Local se supune la vot  şi este aprobată cu 11 
voturi ,, pentru” de către cei 11consilieri prezenţi la şedinţă. 
                   În conformitate cu prevederile art.52 din Legea Nr.215/2001 
privind administraţia publică locală , la şedinţa consiliului local  participă 
ca invitaţaţi doamna Zamfirescu Norica , în calitate de consilier superior 
și domnul Voinea Iulian Gabriel– în calitate de referent în cadrul 
Aparatului de specialitate al Primarului. 
                    În conformitate cu prevederile art. 42 alin. 5 din Legea Nr. 
215/2001 privind administraţia publică locală,  republicată , secretarul 
comunei  prezintă și supune spre aprobarea consilierilor locali ,  procesul 
–verbal al şedinţei consiliului Local Tufeni din data de 28 februarie 2019. 
Nefiind contestaţii asupra conţinutului procesului – verbal al şedinţei din 
luna februarie, se supune la vot şi este aprobat cu 11 voturi ,,pentru” . 
              Se trece la punctul 1 al ordinei de zi şi domnul președinte de 
ședință dă cuvântul d-nei Zamfirescu Norica , să prezinte Raportul 
asupra rezultatului inventarierii bunurilor aflate în patrimoniul comunei la 
finele anului 2018, iar domnul primar prezintă proiectul de hotărâre 
referitor la aprobarea rezultatului inventarierii precum și propuneri de 
scădere din inventar aparatură birotică și obiecte de inventar cu durata 
normată expirată. 
              După prezentarea raportului și a proiectului de hotărâre referitor 
la rezultatul inventarierii la finele anului 2018 , domnul președinte de 
ședință propune a se trece la discuții pe marginea materialelor 
prezentate. 
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            Domnul consilier Pușcoci Nicu , în cuvântul său arată că este de 
acord cu scăderea materialelor propuse pentru casare , cu propunerea 
de a fi donate. 
           Doamna Zamfirescu , ține să menționeaze că aparatura conține 
anumite date în memorie care nu pot fi date spre exemplu la elevii de la 
școală. 
           Domnul consilier Tudora Danuț , precizează că elevii au benficiat 
de Programul Euro 2000 și au primit în ultimii 10 ani calculatoare. 
            Domnul viceprimar , aduce la cunoștință domnilor consilieri că 
sunt firme autorizate care periodic se prezintă pe raza localității pentru a 
colecta de la persoane fizice și juridice  aparatură electronică , și care pot 
da și documente de predare  a cestora.     
Preşedinţii comisiilor de specialitate prezintă Rapoartele de avizare ale 
proiectului de hotărâre. 
              Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre referitor 
la rezultate le inventarierii se supune la vot,şi este aprobat cu 11 voturi 
pentru, devenind astfel Hotărârea cu Nr.07 . 
            In continuarea desfășurării ședinței domnul președinte de ședință 
dă cuvântul domnului Voinea Iulian Gabriel pentru a prezenta Raportul 
privind aprobarea Planului de Analiză și Acoperire a Riscurilor din zona 
de competență a Comitetului local pentru Situații de Urgență a Comunei 
Tufeni județul Olt. 
           Doamna secretar motivează lipsa domnului Voinea Iulian Gabriel 
care a plecat la Slatina , pentru depunerea altor documente ce privesc  
situațiile de urgență la nivel de localitate , dar raportul  întocmit a fost 
înaintat la fiecare comisie în parte , iar în principiu Planul nu suferă 
modificări față de anul precedent , dar legea prevede a se aproba anual. 
          Domnul primar prezintă expunerea de motive și Proiectul de 
hotărâre referitor l aprobarea Planului de Analiză și Acoperire a 
Riscurilor. 
          Domnul consilier Boață Sorinel , propune a se achiziționa utilajul 
pentru dotare ISU , pentru care s-a întocmit proiect cu finanțare din 
fonduri europene. 
         Domnul viceprimar , explică în acest sens  că au fost întreprinse 
toate demersurile privind finanțarea acestui obiectiv , faza următoare 
constând în desfășurarea licitației de achiziționare a utilajului respectiv  
conform prevederilor legale în vigoare. 
          Comisiile de specilitate prezintă Rapoartele de avizare. 
          Nemaifiind discuții pe marginea materialelor prezentate referitor la 
aprobarea Planului de Analiză și Acoperire a Riscurilor din zona de 
competență a Comitetului local pentru Situații de Urgență a Comunei 
Tufeni județul Olt, se supune la vot proiectul de hotărâre și este aprobat 
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cu un  număr de 11 voturi ,,pentru,, de către cei 11 consilieri prezenți , 
devenind astfel Hotărârea cu Nr. 08. 
          Trecând la ultimul punct al ordinei de zi d-na secretar prezintă 
Raportul privind alegerea Președintelui de ședință pentru perioada 
aprilie-iunie 2019 , urmând în ordine alfabetică domnul consilier Boață 
Sorinel, iar în continuare domnul primar prezintă proiectul de hotărâre 
referitor la alegerea președintelui de ședință. 
          Președinții de ședință prezintă Rapoartele de avizare. 
          Nefiind discuții pe marginea materialelor referitor la alegerea 
Președintelui de ședință pentru perioada aprilie – iunie 2019 , se supune 
la vot și este aprobat cu un număr de 11 voturi pentru , devenind astfel 
Hotărârea cu Nr.09. 
      In încheierea ședinței domnul primar  prezintă o solicitare din partea  
familiei Voicu din satul Stoborăști , cărora anul trecut le-a loc foc casa și 
care a solicitat sprijin pentru   construirea a două camere. De la Primărie 
conform hotărârii adoptate pentru acordarea ajutoarelor de urgență se va 
acorda un sprijin de 5oo lei , dar solicită și sprjinul domnilor consilieri de a 
acorda ajutor în bani sau materiale. 
                  Domnul consilier Chivu Ilie , în urma acestui caz prezentat de 
domnul primar  va contrubui cu o ușă și o fereastră care pot fi refolosite. 
                  Domnul Primar va  asigura din surse proprii grinzi și ferestre. 
                  Domnul consilier Purcaru , întreabă dacă va  reamenaja casa 
părinților Dragnea din Tufeni vale sau vor face în locul construcției care a 
luat foc în satul Stoborăști. 
                 Domnul consilier Dobre Mihail , propune a contribui personal 
cu o sumă de 300 lei , dar din discuții rezultă că familia respectivă nu 
prezintă un grad de încredere și mai mult decât atât cauza pentru care a 
luat foc a fost neglijența acestora , fiind în stare de ebrietate. 
             In încheierea ședinței domnul consilier Pușcoci Nicu , întreabă de 
ce nu s-a analizat situația pentru târg și Serviciul de Alimentare cu apă , 
după cum s-a propus în ședința din luna precedentă. 
          Domnul Primar ține să precizeze că nu sunt solicitări și nu s-a găsit 
o persoană competentă pentru a răspunde de Serviciul de apă , iar 
domnul Târchilă care este în prezent salariat nu își asumă răspunderea și 
el drește să rămână numai pur și simplu salariat nu responsabil a acestui 
serviciu . S-a luat legătura cu Compania de Apă și neavând o soluție 
definitivă se va propune la ședințele următoare această dezbatere , iar 
pentru târg în luna aprilie a fiecărui an conform legii se stabilesc 
impozitele și taxele ce se vor încasa în anul următor  deci va prezenta 
raport în ședința din luna aprilie. 
           Domnul consilier Chivu Ilie , propune a se pune clauze în 
contractul de apă și cine nu plătește să fie debranșați, iar domnul Tîrchilă 
dacă nu î-și asumă răspunderea poate pierde postul. 
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             Domnul consilier Boață Sorinel , întreabă cum funcționează 
serviciul de apă la celelalte localități. 
               Domnul consilier Dobre Mihail , arată în cuvântul său că dacă 
se constituie societate de sine stătătoare prețurile nu  acoperă 
cheltuielile. 
              Domnul viceprimar , completează în acest sens că sunt și alte 
cheltuieli în legătură cu apa, analize , reparații,  consum energie nu 
numai cheltuieli cu salariile, care nu se acoperă din încasări. 
             Domnul consilier Pușcoci Nicu , în cuvântul său ține să 
menționeze că atâta timp cât se înregistrează consum de energie , există 
consum și propune ca pentru facturile mai mari neâncasate să fie 
acționați consumatorii răi platnici în instanță, iar salariile nu mai pot fi 
majorate în aceste condiții. De asemenea domnul Pușcoci ține să adauge 
că sunt în continuare câinii fără stăpân pe străzi. 
           Domnul viceprimar, în legătură cu deținătorii de câini sau pentru 
cei fără stăpân , le aduce la cunoștință domnilor consilieri aspectul că că 
se deplasează în localitate un laborator mobil cu medici pentru castrarea 
câinilor. 
              Domnul preşedinte de şedinţă arată că au fost epuizate punctele 
înscrise pe ordinea de zi a şedinţe de consiliul local şi declară închise 
lucrările şedinţei. 

                    
                        Pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 
 
                      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                      
                          VILCEA RADU………… 
 
 
 
                                                                        Secretar 
                                                                        Ioniţă Maria……………….                          
 
                                  
                       
 
 


